
Leka kommune Møteprotokoll

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Lekatun
Dato: 02.11.2017
Tidspunkt: 20:30 – 22:15

Følgende faste medlemmer møtte:

Navn Funksjon Representerer
Per Helge Johansen Leder SP
Kristin Floa Nestleder SP
Ole Kristian Holand Medlem SP
Linda Garstad Medlem SP
Kristin Hagen Fjeldstad Medlem SP
Leif Rune Jensen Medlem SP
Maja Moen Furre Medlem SP
Ole Annfinn Helmersen Medlem SP
Aina Hege Haug Medlem AP
Arnfinn Holand Medlem AP
Bjørn Arne Laugen Medlem AP
Åsmund Nilsen Medlem V
Mari-Anne Hoff Medlem SV

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer
Sindre Helmersen
Remi Thorsen

Medlem
Medlem

SP
V

Følgende varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer
Åsmund Johansen Aune Sindre Helmersen SP

Merknader
Det ble lagt fram en tilleggssak i møtet, saken ble først behandlet i formannskapet og så til 
slutt i kommunestyret som sak 63/17.
Åsmund Nilsen ble valgt til å underskrive protokoll i tillegg til møteleder.

Underskrift:
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.

Leka, ________

______________________ ______________________
Per Helge Johansen Åsmund Nilsen

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Solveig Slyngstad
Beathe Mårvik

Rådmann
Formannskapssekretær
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Interpellasjon til ordføreren i anledning til Leka kommunestyres møte 28.09.2017

Leka kommunes deltagelse i eksterne møter
Leka kommune deltar i mange sammenhenger og på ulikt vis i diskusjoner om forskjellige tema og 
saksområder. Saksfeltene spenner fra områder der en har organisert seg i interkommunale selskap 
til regionale møter der regionens interesser, inkludert Leka sine, står på timeplanen.

Som en av landets minste kommuner, sier det seg selv at Leka både på kort og lang sikt er nødt til å 
forholde seg til, og aktivt delta i slike sammenhenger.

Det sier seg selv at det kan bli mye å delta på for kommunens ledelse. Nettopp derfor er det valgt 
vara i mange sammenhenger, samtidig som en prøver å ha medarbeidere som kan tre inn for 
hverandre ved samtidighet i oppgaver.

Det er av avgjørende betydning at Leka er med der viktige spørsmål diskuteres.

For eksempel er Leka både i nåtid og all framtid avhengig av gode kommunikasjoner.  Midt i 
september ble det invitert til et møte om blant annet samferdsel på Grong. Alle kommunene i 
Namdalen var invitert, Leka og Namdalseid deltok ikke. På Namdalseid kolliderte det med 
kommunestyremøte.

Jeg spurte i siste formannskapsmøte om noen fra Leka var tilstede i Grong. Ordfører svarte nei.
Jeg spurte om hvem som hadde bestemt at Leka ikke skulle møte, ordfører svarte at det var han.

Spørsmål:
Mener ordføreren at det kan avgjøres av han alene om Leka skal delta i møter som omhandler 
viktige spørsmål for oss?

Vil ordføreren for framtida rådføre seg med formannskapet, eller kommunestyret om det er tid, om 
hvorvidt Leka skal være tilstede på regionale møter av denne typen?

                                                                                 Leka, 22. september 2017
                                                                             Mari-Anne Hoff



Svar på interpellasjon fra Per-Helge Johansen ordfører i Leka kommune.

Ordfører er øverste politiske leder, valgt av kommunestyret til å representere Leka kommune i de 
fleste styrere, utvalg og IKS. 

Ordfører forsøker etter beste evne og så langt som mulig å prioritere møter som er viktige for Leka 
kommune, naturligvis sammen med rådmann, varaordfører eller andre valgte representanter. Må 
også vurdere: Hva har Leka igjen for å være til stede, kan det som angår oss gjøres på telefon?  Ikke 
alle møter er like viktige og det dreier seg om vår felles resurs og å prioritere det viktigste for Lekas 
innbyggere.  Det er for mange unødvendige møter som tar tid vi kunne brukt til å skape utvikling og 
bygge for framtiden med tilstedeværelse i Leka. Vi har også lengst reisetid.  

Når vi kjøper tjenester så er det bla for å spare resurser og slippe arbeid og delvis deltagelse.

Kalender.
Leka kommune er med i MNA, Namdal Rehabilitering, Kystgruppen, Region Namdal, Kystriksveien 
Reiseliv, Trollfjell, Geopark, NFKK. Kommunen er involvert i mange styrer og andre utvalg. I tillegg så 
er det sentrale møter i fylkeskommunen, fylkesmannen, KS, politiske parti, KMD, Storting og 
regjering ol.

I de siste år har det vært mye ekstra som følge av kommune-, nærpoliti-, og ambulansereformer.
Leka var konstruktivt og aktivt med i øykommunesamarbeidet helt siden 2014.  Det var et omfattende 
og nyttig arbeid med mye reising og møter for de 10 øykommunene. Dette arbeidet ble ikke bare 
belastet Leka kommunes budsjett, men finansiert med midler fra kommunaldepartement og 
skjønnsmidler fra fylkesmannen.

Så er det en glede å registrere stor interesse og henvendelser fra innbyggere, media og andre for 
Leka. Det blir fort lagt merke til hvis Leka ikke er til stede, men det meldes også forfall fra de andre 
kommunene. Imidlertid forsøker jeg å være konstruktiv og positiv fordi det er viktig å bygge framtiden 
på et godt omdømme i arbeidet med å utvikle Leka.  Det bør vi alle være- og det er ikke like lett i 
disse tider med tvang og strukturendringer.
.   .

Møtet i Grong var i all hovedsak et festarrangement for høytidelig åpning av kuben kulturhus.
Saker av betydning(samferdsel) var diskutert før, senest i møtet med RN på Kolvereid 8. september.

Leka kommune var med på gave og hilsen, men prioriterte ikke å bruke 2 dager denne gangen. 
Det koster å reise, overnatte og tiden skal dekke alt arbeid innen min 80 % stillingsresurs.

Å være ordfører i Leka innebærer selvfølgelig også å delta på festlige anledninger, men denne 
prioriterte jeg ikke. Ovennevnte er vurderinger ordfører må ha og har frihet og fullmakt til selv å 
avgjøre.

Det meste er gitt av kommunestyret og som folkevalgt..



Innspill fra Bjørn Arne Laugen

Lekaferga og hurtigbåt Leka-Namsos lyses ut for ny konsesjonsperiode
Når det gjelder hurtigbåten antydes det at den skal gå mellom Rørvik og Namsos og for Gutvik/Leka 
skal det settes inn en kombibåt som skal korrespondere med hurtigbåt på Rørvik for t/r Namsos. 
Denne saken behandles i perioden nov-17 til jan-18. Iverksetting er 01.01.2020.
Her er det viktig at Leka kommune melder inn ønsker om størrelse på båten og antall turer pr. 
dag. 

For Lekaferga gjelder ny konsesjonsperiode for 2 år fra 01.01.2021.
Det vil bli arbeidet med bl.a rutetilbud/åpningstid mv. i perioden nov-17 til mai-18. 
Flyanløp YN-Rørvik har fått nye ankomsttider. 
Siste fly til Rørvik lander kl. 22.00. Siste ferge er kl. 22.55 fra Gutvik. 
Avstanden 75 km gir ca. 1t 15 min kjøretid. Her mangler 20 min for å nå siste fergeavgang fra Gutvik. 
Her må Leka kommune melde inn ønsker i nytt fergetilbud med bl.a en siste fergeavgang fra 
Gutvik som er tilpasset siste fly til Rørvik. 

Med denne bakgrunn fremmer Leka AP følgende forslag: 
Leka kommunestyre ber administrasjonen til neste kommunestyre den 23.11.2017, legge fram en 
sak som ivaretar kommunens ønsker når det gjelder ny samferdsel: fergetider, størrelse på ny 
kombibåt og antall turer til/fra Rørvik.

Spørsmål fra Ole Kr. Holand
Administrasjonen bør se på mulighet for suppleringsinntak i Leka barnehage før ny barnehage tas i 
bruk, det er noen som har et stort behov for dette. 



PS 57/17 Trollfjell Geopark - fireårig finansieringsplan for medlemskommunene

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak

Leka kommune slutter seg til en fireårig finansieringsplan sammen med de andre 
medlemskommunene av Trollfjell Geopark. Denne finansieringen skal sørge for at 
Geoparken kan drive med tilrettelegging, markedsføring og nettverksbygging som et 
fullverdig Unesco Global Geopark medlem. Tilslutningen forutsetter at de andre 
medlemmene i Trollfjell Geopark fatter samme vedtak.

Finansieringsplan:
1. Beløpet deles likt mellom de seks medlemskommunene av Geoparken

(250 000/6 = 41 666 kr per kommune)

Første innbetaling vil være i 2018. Siste innbetaling i 2021.

PS 58/17 NTE eiermelding. Valg av representant til eiermøtet

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommune tar eiermelding fra NTE til etterretning.

Leka kommune stiller med ordfører og eller rådmann i eiermøter i Nord-Trøndelag 
Elektrisitetsverk AS for inneværende valgperiode. Som varerepresentant velges 
varaordfører.



PS 59/17 Kommunal vigsel fra 1.1.2018 - organisering og etablering av vigsel i 
Leka kommune.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

1. Den kommunale vigselsretten i Leka ivaretas av ordfører, varaordfører og
rådmannen. 

2. Kommunestyresalen brukes som seremonirom. Alternative lokaler/steder kan 
avtales. 

3. Tilbudet gjøres tilgjengelig for egne innbyggere, for personer som ikke er bosatt i 
Norge og som fyller vilkårene for å inngå ekteskap i Norge samt for innbyggere 
fra andre kommuner.

4. Tjenesten er gratis i sin standardform. Eventuelle merkostnader for kommunen  
skal etter avtale dekkes av brudeparet.  

5. Det administrative ansvaret for vigselsordningen delegeres rådmannen som 
igjen kan delegere dette videre i sin stab.

6. Ordningen evalueres ved behov.

PS 60/17 Salg av Klokkargården gnr 15 bnr 69

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Tilleggsforslag fra Ole Kr. Holand:
Kommunen forbeholder seg gjenkjøpsrett ved evt salg av boligen. 

1. Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

2. Votering: Tilleggsforslag fra Ole Kr. Holand enstemmig vedtatt.

Vedtak

Leka kommune selger Klokkargården gnr 15 bnr 69 i Leka til Christer Rosqvist for 
kr. 450.000,-. 

Kommunen forbeholder seg gjenkjøpsrett ved evt salg av boligen. 



PS 61/17 Mottak av flyktninger 2018

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommune ønsker å fortsette bosetting av flyktninger i 2018 og 2019.

PS 62/17 Barnevernet i Ytre Namdal - Halvårsrapport for perioden 01.01-
30.06.2017

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Votering: Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommunestyre tar halvårsrapport for barnevernstjenesten i Ytre Namdal, for 
perioden 01.01.17 – 30.06.17, til etterretning.

PS 63/17 Utbygging av mobildekning i Leka kommune -

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.11.2017

Votering: Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak

Leka kommune signerer kontrakt med Telenor og gjennomfører utbygging av mobil- og 
mobilt bredbånd med tre nye basestasjoner på Leka. 

Oppdatert tilbud på 3,0 mill. kroner fra Telenor godkjennes og signeres. Leka kommune 
dekker 2,0 mill. kroner (inkl. fylkeskommunale midler). Midler fra NKOM dekker 
merkostnaden på 1,0 mill. kroner - fellesmidlene for fiber/bredbånd i Ytre Namdal. Leka 
kommune forskutterer disse.

Leka, 02.11.2017

Beathe Mårvik
f.sk.sekr.


